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Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Stanisław Duszczak, Krystyna Janicka,

Jarosław Janowski, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Jarosław Mieloch

NIEOBECNI (5)

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Magdalena

Pawlaczyk, Andrzej Regulski

Radna Iwona Cupryjak poprosiła o skorygowanie błędnie oddanego przez nią głosu

przez system eSesja. Głosowała ponownie przez podniesienie ręki oraz wyrażenie

„jestem przeciw”.

W związku z powyższym ostateczny wynik głosowania: 9 głosów przeciw, 1 głos

wstrzymuję się.

Wniosek uzyskał negatywną opinię Komisji

c) zmiana mpzp Kromolice dz. 17/17

Wniosek o zmianę mpzp stanowiący załącznik do protokołu omówił kierownik

Mariusz Stodolniak. Przedstawił wnioskowany obszar oraz zamierzenie inwestycyjne.

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zauważył, że Gminna Komisja U-A rekomenduje

realizację inwestycji na działce w oparciu o ustalenia obowiązującego planu, który

pozwala na realizację budynków o funkcji mieszkaniowej w ramach zagrody rolniczej.

Komisja rekomenduje uwzględnienie wniosku, jednak w przyszłości, gdy będzie

więcej przesłanek i wniosków uzasadniających podjęcie prac planistycznych nad

zmianą mpzp.

Po zapoznaniu się z wnioskiem inwestora przystąpiono do wyrażenia opinii.

Głosowano w sprawie:

za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku dla zmiany mpzp Kromolice dz. 17/17

Wyniki głosowania

ZA: 4, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (4)

Dominika Buczkowska, Krystyna Janicka, Jarosław Mieloch, Agnieszka Wiśniewska

PRZECIW (5)

Maciej Brylewski, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
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Jarosław Janowski

NIEOBECNI (5)

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Magdalena

Pawlaczyk, Andrzej Regulski

Wniosek uzyskał negatywną opinię Komisji.

d) opracowanie mpzp Kórnik dz. 2/1

Wniosek o zmianę mpzp stanowiący załącznik do protokołu omówił kierownik

Mariusz Stodolniak. Przedstawił wnioskowany obszar oraz zamierzenie inwestycyjne.

Poinformował, że w studium teren wskazany jest jako łącznik ekologiczny i rola, do

procedowanego studium została złożona uwaga. Zapoznano się z pismem Gaz

System stanowiącym załącznik do protokołu. Gminna Komisja U-A rekomenduje

nieuwzględnienie wniosku. Podjęto dyskusję nad wnioskiem, celem zamierzenia

inwestycyjnego, składanymi do Urzędu MiG wnioskami o dotacje na cele remontowe.

Radny Jerzy Walczyk przypomniał, że rozbudowa drogi wojewódzkiej (o dwa pasy na

stronę) do ronda w Mościenicy (ze zjazdami na działki) jest na etapie decyzji

środowiskowej. Wskazał, że rada unika zmian planu w przypadku zmiany drobnych

parametrów, świeżych mpzp, terenów zielonych, ponieważ wiąże się to z sporymi

kosztami i czasem jeśli chodzi o procedury planistyczne. Zauważył, że wyjazd z

terenów usługowych na główną drogę spowoduje jeszcze większe korki. Radny

Stanisław Duszczak wyraził zdanie, że zgadza się z opinią Gminnej Komisji U-A i

zwrócił uwagę na wykonaną opinią geotechniczną dotyczącą gruntu. Po zapoznaniu

się z wnioskiem inwestora i zakończeniu dyskusji przystąpiono do wyrażenia opinii.

Głosowano w sprawie:

za pozytywnym zaopiniowaniem wniosku dla opracowania mpzp Kórnik dz. 2/1

Wyniki głosowania

ZA: 0, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

PRZECIW (10)

Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak,

Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Jarosław Mieloch, Jerzy Walczyk, Agnieszka

Wiśniewska, Adam Zydroń

NIEOBECNI (5)

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Magdalena Kosakowska, Magdalena


